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PROTOKÓŁ XXXVII SESJI 

Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice 

z dnia 28 września 2017 roku  

Obecni – wg listy obecności 

Czas trwania obrad – od godz.17.00 do godz. 18.30 

Prowadzący – przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy XV Mistrzejowice  

            Grażyna Janawa 

Protokolant – pracownik biura Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice – A. Natkaniec 

Miejsce – siedziba Rady Dzielnicy ul. Miśnieńska 58, Kraków 

Ad. 1 

Otwarcie Sesji 

Na wstępie prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janawa przywitała radnych 

dzielnicy, obecnych mieszkańców i stwierdziła obecność radnych w liczbie zapewniającej 

quorum i rozpoczęła XXXVII sesję słowami „Rozpoczynam XXXVII sesję Rady Dzielnicy 

XV Mistrzejowice w dniu 28.09.2017 r.  

Ad. 2 

Przedstawienie projektu porządku obrad 

 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janawa odczytała projekt porządku obrad, 

który obejmował:   

 

1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu XXXVI sesji Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice z dnia 31.08.2017 r. 

4. Procedowanie projektów uchwał: 
 

Druk nr 256 (projekt Zarządu) w sprawie dokumentacji projektowej dla zadania 

pn. „Budowa oświetlenia na terenie fortu „Batowice” os. Złotego Wieku w Krakowie. 
 

Druk nr 257 (projekt Zarządu) w sprawie zbycia działek położonych w rejonie ulicy 

Do Fortu w Krakowie. 
 

Druk nr 258 (projekt Zarządu) w sprawie zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu 

budynku Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 144 w Krakowie. 
 

Druk nr 259 (projekt Zarządu) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.  
 

Druk nr 260 (projekt Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2018. 

Druk nr 261 (grupy radnych) w sprawie wniosku o uwzględnienie przy sporządzaniu 

projektu miejscowego planu przestrzennego dla obszaru „Mistrzejowice – Południe„ postulatu 

ustanowienia w jego północno–zachodniej części, terenu zielonego (ZP) na osiedlu 

Oświecenia. 

 

5. Oświadczenia i komunikaty 

6. Zamknięcie sesji. 
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Prowadząca posiedzenie poinformowała, że uprawniona grupa radnych złożyła pisemny 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały wraz z tym drukiem.  

Projekt uchwały wg druku nr 262 w sprawie wniosku o uwzględnienie i ustalenie na etapie 

poprzedzającym wyłonienie wykonawcy robót budowlanych Parku REDUTA, drogi 

dojazdowej dla pojazdów budowy wykonawcy, istniejącą drogą prostopadłą do osi 

jezdni ul. Reduta - z wyłączeniem opcji dojazdu do terenu budowy Parku pojazdów 

budowy o DMC>2,5t od strony Dzielnicy XV Mistrzejowice, ciągiem jezdni ulic: 

Ks. Kurzei, Baziaka, Ks. Kuczkowskiego, Mosdorfa oraz Zawieyskiego spełnia wymóg 

§  14 ust. 2 statutu dzielnicy. 

 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie przewodnicząca rady dzielnicy poddała pod  

głosowanie uzupełnienie przedstawionego porządku obrad XXXVII sesji w pkt 4 o druk 

nr 262: /Za-16, P-0, W-0/ - jednogłośnie 

 

Do chwili otwarcia sesji nie wpłynęła żadna inna inicjatywa uchwałodawcza uprawnionej 

statutowo grupy radnych. W związku z powyższym prowadząca posiedzenie zawnioskowała 

o przyjęcie porządku obrad XXXVI sesji na dzień 31.08.2017 r. Porządek obrad został 

przyjęty w drodze głosowania: 

/Za-16, P-0, W-0/ - jednogłośnie 

Wszyscy obecni na sali radni wzięli udział w głosowaniu. 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu sesji 

Kolejnym punktem porządku obrad było zatwierdzenie protokołu XXXVI sesji. Prowadząca 

posiedzenie poinformował, iż protokół z sesji rady wykładany jest do wglądu w siedzibie 

dzielnicy 3 dni robocze przed terminem następnej sesji. Protokół XXXVI sesji z dnia 

31 sierpnia 2017 r. wyłożony był do wglądu od dnia 22 września br. Do chwili otwarcia 

XXXVII sesji radni nie złożyli pisemnych wniosków dotyczących sprostowania treści 

protokołu. W związku z powyższym protokół XXXVI sesji z dnia 31.08.2017 r. został uznany 

za przyjęty. 

Ad. 4.  
Procedowanie projektów uchwał 

 

Druk nr 256 (projekt Zarządu) w sprawie dokumentacji projektowej dla zadania 

pn. „Budowa oświetlenia na terenie fortu „Batowice” os. Złotego Wieku w Krakowie. 

Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski odczytał i zreferował druk nr 256.  

 

Projekt uchwały wg druku nr 256 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Edukacji 

- Sportu i Rekreacji 

- Budżetowa 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego  

Prowadząca posiedzenie Grażyna Janawa otworzyła listę mówców.  

Głos zabrał radny Janusz Pasik, który zadał pytanie odnośnie przewidzianej lokalizacji 

nowych lamp na terenie wspomnianego fortu. Odpowiedzi udzielił członek zarządu Maciej 

Olszański. 

W związku z brakiem innych pytań projekt uchwały wg druku nr 256 został poddany pod 

głosowanie.  

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/ - jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 
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Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXXVII/256/2017 w sprawie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Budowa 

oświetlenia na terenie fortu „Batowice” os. Złotego Wieku w Krakowie. 

 

Druk nr 257 (projekt Zarządu) w sprawie zbycia działek położonych w rejonie ulicy 

Do Fortu w Krakowie. 

Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski odczytał treść druku nr 257. Referentem 

projektu był członek zarządu Maciej Olszański.  

 

Projekt uchwały wg druku nr 257 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Budżetowa 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

- ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi  

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 257 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXXVII/257/2017 w sprawie zbycia działek położonych w rejonie ulicy Do Fortu 

w Krakowie. 

 

Druk nr 258 (projekt Zarządu) w sprawie zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu 

budynku Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 144 w Krakowie. 

Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski odczytał i zreferowała procedowany druku 

nr 258.  

 

Projekt uchwały wg druku nr 258 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Budżetowa 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 258 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXXVII/258/2017 w sprawie zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu budynku 

Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 144 w Krakowie. 

 

Druk nr 259 (projekt Zarządu) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.  

Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski odczytał druku nr 259. O przeprowadzonej 

wizji lokalnej i wywiadzie środowiskowym poinformowała członek zarządu Anna Trzoniec. 

 

Projekt uchwały wg druku nr 259 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Zdrowia i Polityki Społecznej  
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- ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi  

- Praworządności i Dialogu Społecznego 

 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 259 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXXVII/259/2017 w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

 

Druk nr 260 (projekt Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2018. 

Referent Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski przeczytała autopoprawkę zarządu 

dzielnicy do omawianego projektu uchwały. 

Autopoprawka zarządu dzielnicy została złożona w formie pisemnej w następującym 

brzmieniu: 

W projekcie uchwały wg druku nr 260 zmienia się brzmienie treści paragrafu 1 wraz 

z uzasadnieniem. 

 

1. Dotychczasową treść § 1 zastępuje się nowym brzmieniem: 

 

W załączniku do uchwały nr XXXV/237/2017 Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice z dnia 

13.07.2017 r. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XV 

Mistrzejowice na rok 2018 anuluje się zadanie:  

 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE: 

MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ 

Jednostka 

realizująca 

3. Remonty dróg i chodników na terenie Dzielnicy XV Mistrzejowice: 

    e) Wykonanie chodnika w miejscu istniejącego przedeptu 

prowadzącego od bloków przy ul. Bohomolca w kierunku przystanku 

MPK „os. Oświecenia" 

ZIKiT 

 

 

2. Pozostaje bez zmian treść § druku.  
 

3. Dotychczasową treść uzasadnienia zastępuje się nowym brzmieniem: 

 

Rezygnacja z realizacji zadania uchwalonego przez radę dzielnicy na rok 2018 w zakresie 

wykonania chodnika w miejscu istniejącego przedeptu przy przystanku autobusowym na 

os. Oświecenia podyktowana jest zmianą projektu przebudowy ulicy Bohomolca i ulicy 

Dobrego Pasterza, w związku z budową Centrum Handlowego SERENADA. 
 

Projekt uchwały wg druku nr 260 (w formie pierwotnej) pozytywnie opiniowały komisje 

merytoryczne:  

- Rewizyjna 

- Budżetowa 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 
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Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Radni Janusz Pasik oraz Bogdan Sudoł zapytali o plany inwestora Centrum Handlowego 

„Serenada” dotyczące układu drogowego w tym rejonie. Odpowiedzi udzieliła 

przewodnicząca Grażyna Janawa, na podstawie informacji przekazanych przez „Serenadę” 

oraz Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie. Niestety nie są to 

informacje kompleksowe, które byłby wyczerpującą odpowiedzią na zadane pytania.  

Projekt uchwały wg druku nr 260 wraz ze zgłoszoną autopoprawką został poddany pod 

głosowanie.  

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXXVII/260/2017 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2018. 

 

Druk nr 261 (grupy radnych) w sprawie wniosku o uwzględnienie przy sporządzaniu 

projektu miejscowego planu przestrzennego dla obszaru „Mistrzejowice – Południe„ postulatu 

ustanowienia w jego północno–zachodniej części, terenu zielonego (ZP) na osiedlu 

Oświecenia. 

Przewodnicząca Grażyna Janawa oddała głos radnemu Piotrowi Żołyniakowi, który 

w imieniu projektodawcy – grupy radnych zreferował temat.   

Projekt uchwały wg druku nr 261 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Budżetowa 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

- Infrastruktury Terenów Zielonych  

- ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi  

- Praworządności i Dialogu Społecznego 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 261 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-18, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXXVII/261/2017 w sprawie wniosku o uwzględnienie przy sporządzaniu projektu 

miejscowego planu przestrzennego dla obszaru „Mistrzejowice – Południe„ postulatu 

ustanowienia w jego północno–zachodniej części, terenu zielonego (ZP) na osiedlu 

Oświecenia. 

 

Druk nr 262 (grupy radnych) w sprawie wniosku o uwzględnienie i ustalenie na etapie 

poprzedzającym wyłonienie wykonawcy robót budowlanych Parku REDUTA, drogi 

dojazdowej dla pojazdów budowy wykonawcy, istniejącą drogą prostopadłą do osi jezdni 

ul. Reduta - z wyłączeniem opcji dojazdu do terenu budowy Parku pojazdów budowy 

o DMC>2,5t od strony Dzielnicy XV Mistrzejowice, ciągiem jezdni ulic: Ks. Kurzei, 

Baziaka, Ks. Kuczkowskiego, Mosdorfa oraz Zawieyskiego. 

 

Referentem tematu w imieniu projektodawcy - uprawnionej grupy radnych był radny Piotr 

Żołyniak.  

Projekt uchwały wg druku nr 262 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  
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- Budżetowa 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

- ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi  

 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 262 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-18, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXXVII/262/2017 w sprawie wniosku o uwzględnienie i ustalenie na etapie 

poprzedzającym wyłonienie wykonawcy robót budowlanych Parku REDUTA, drogi 

dojazdowej dla pojazdów budowy wykonawcy, istniejącą drogą prostopadłą do osi jezdni 

ul. Reduta - z wyłączeniem opcji dojazdu do terenu budowy Parku pojazdów budowy 

o DMC>2,5t od strony Dzielnicy XV Mistrzejowice, ciągiem jezdni ulic: Ks. Kurzei, 

Baziaka, Ks. Kuczkowskiego, Mosdorfa oraz Zawieyskiego. 

 

Ad. 5.  

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca Grażyna Janawa poinformowała: 

- Jubileusz 50-lecia Mistrzejowickich Osiedli. W ramach tego jubileuszu zaplanowane były 

dwa kulturalne wydarzenia: 

festyn rodzinny „Pożegnanie lata” w dniu 23 września (sobota) na terenie Plant 

Mistrzejowickich. Ze względu na trwające od kilkunastu dni opady deszczu festyn ten 

został odwołany  

koncert jubileuszowy w dniu 24 września (niedziela) rozpoczął się na scenie w Parku 

Tysiąclecia o godz. 17.00. Również ze względu na deszcz został przedwcześnie 

zakończony. Zaplanowany wcześniej na tym festynie koncert Aloszy Awdiejewa 

z zespołem odbędzie się w innym terminie a mianowicie w dniu 1 października 

w najbliższą niedzielę o godz. 18.00 w Młodzieżowym Domu Kultury im. Andrzeja Bursy 

na os. Tysiąclecia 15 sala Teatru SCENA „i”.  

- po raz kolejny wpisane w coroczny kalendarz wydarzeń kulturalnych dzielnicy spotkanie 

fanów muzyki znane powszechnie, jako „Przystanek Mistrzejowice” zaplanowane zostało 

na dzień 21 października br. również w MDK Bursa.  

- ze względu na konieczność dokonania niezbędnych przesunięć budżetowych zachodzi 

konieczność zmiany terminy październikowej sesji rady dzielnicy o tydzień wcześniej tj. 

z dnia 26 na dzień 19 października godz. 17.00 miejsce posiedzenia siedziba dzielnicy. 

prośba do przewodniczących komisji o dostosowanie posiedzeń komisji do zmienionego 

terminu sesji 

- w dniu jutrzejszym tj. 29 września odbędzie się posiedzenie Dzielnicowego Zespołu 

Koordynacyjnego działającego w ramach Programu Poprawy Bezpieczeństwa Miasta 

Krakowa „Bezpieczny Kraków”. 

 

Prowadząca posiedzenie oddała głos obecnym na sesji mieszkańcom.  

W pierwszej kolejności wypowiedziała się mieszkanka ulicy Powstańców Pani Irena 

Bochenek, która poinformowała radnych o złożonych przez mieszkańców ulicy Powstańców 

i Dziekanowickiej wnioskach popartych kilkudziesięcioma podpisami. 
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Pierwszy z wniosków dotyczy przedłużenia trasy autobusu miejskiego linii nr 193 z pętli 

Prądnik Czerwony do Ronda Barei i z powrotem (po trasie linii 250). Zgodnie z opinią 

mieszkańców na odcinku trasy od os. Piastów przez ul. Powstańców do pętli Prądnik 

Czerwony często kursuje autobus z napisem „wyjazd na linię” lub „zjazd z linii” oraz autobus 

komunikacji miejskiej 193 z przystankiem końcowym na pętli Prądnik Czerwony.  

Przedłużenie trasy do Ronda Barei daje mieszkańcom możliwość przesiadki i kontynowania 

rozpoczętej podróży komunikacją miejską. W chwili obecnej zdaniem mieszkańców poza 

emitowaniem spalin komunikacja miejska nie służy nikomu tej części dzielnicy.  

Kolejny wniosek związany był ze zmianą istniejącej nazwy przystanku autobusowego 

„Batowice PKP”, który mieści się na terenie sąsiedniej Gminy Zielonki. Mieszkańcy 

zaproponowali nazwę „Powstańców” ponieważ na tej ulicy jest właśnie zlokalizowany 

przedmiotowy przystanek. Analogicznie istniejący przystanek o nazwie „Batowice nż” winien 

zmienić nazwę na „Dziekanowicka nż”. Również w tym przypadku umiejscowiony on jest na 

wylocie ulicy o tej nazwie. Batowic w ww. miejscu nie ma już od 1986 roku.  

W wyniku prowadzonej dyskusji radni wraz z mieszkanką doszli do wspólnego zdania, że 

nowa, zaproponowana nazwa przystanku „Powstańców” powinna być poszerzona 

„Powstańców osiedle”.  

Zarząd Dzielnicy zadeklarowała, że na najbliższą sesję w miesiącu październiku przygotuje 

projekty uchwał w sprawie zmiany trasy linii autobusowej nr 193 oraz w sprawie zmiany 

nazw przystanków autobusowych.  

Mieszkanka zapytała również czy Urząd Miasta Krakowa planuje spotkanie konsultacyjne 

z mieszkańcami w sprawie lokalizacji projektowanego park&ride. Odpowiedzi udzieliła 

przewodnicząca Grażyna Janwa informując jednocześnie, że wspomniany park&ride 

zlokalizowany będzie na terenie Gminy Zielonki, poza granicami miasta Krakowa.  

Kolejna zgłoszona sprawa dotyczyła poruszanego na poprzednich sesjach ogólnie pojętego 

bezpieczeństwa. Samochody wyprzedzają na przejściu dla pieszych u wylotu do 

ul. Dziekanowickiej. Piesi zmuszeni są przechodzić na drugą stronę ulicy. Jest tam również 

zlokalizowany przystanek autobusowy. Pasażerowie wysiadając z niego nie mają możliwości 

bezpiecznego przejścia na drugą stronę jezdni. Mieszkańcy zamieszkujący przy południowej 

stronię tej ulicy idą prosto przed siebie, po niewłaściwej stronie ulicy, niezgodnie 

z przepisami ruchu drogowego. Tym bardziej, że w miejscu tym jest również niewidoczny 

ostry zakręt. Na chwilę obecną konieczne jest ograniczenie na wskazanym odcinku drogi 

prędkości. Mieszkańcy proponują oznaczenie istniejącego znaku drogowego dodatkowym 

odblaskiem. Zasadnym są również patrole policji w godzinach popołudniowych tj. 14-16 

i wieczorem w rejonie przystanku autobusowego przy Agromie. 

Na koniec mieszkanka zapytała, co dalej z remontem ulicy Powstańców. Odpowiedzi 

udzieliła przewodnicząca Grażyna Janwa, która poinformowała, że remont ulicy Powstańców 

ze względu na jego obszerna zakres i koszty przekraczające możliwości finansowe dzielnicy 

został zgłoszony przez radę dzielnicy do budżetu miasta Krakowa. Sprawy bezpieczeństwa 

zostaną przekazane przedstawicielom policji i straży miejskiej na jutrzejszym posiedzeniu 

zespołu koordynacyjnego „Bezpieczny Kraków”.  

 

Jako kolejny głos zabrał mieszkaniec osiedla Bohaterów Września, który zwrócił się do 

radnych o podjęcie działań mających na celu wykonanie dodatkowych wjazdów z osiedla 

Bohaterów Września. Osiedle powstało w latach 70, a w ostatnim czasie uległo znacznej 

rozbudowane. Pomimo, że bloków przybywa w dalszym ciągu istnieją tylko dwa wjazdy. 

Ulica Piasta Kołodzieja na chwilę obecną jest całkowicie zakorkowana zwłaszcza 

w godzinach szczytu. Decyzje i pozwolenia na budowę wydawane są bez przemyślenia. 

Dlatego niezbędnym jest podjęcie natychmiastowych działań w tym celu. Mieszkaniec 

przedstawił radnym kilka propozycji mogących, jego zdaniem rozwiązać paraliż 
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komunikacyjny mieszkańców Bohaterów Września i zaapelował do radnych o potraktowanie 

tematu priorytetowo.  

Odpowiedzi udzieliła przewodnicząca Grażyna Janawa, która poinformowała, że problem ten 

jest poruszany przez radnych dzielnicy kolejnych kadencji, przynajmniej od 15 lat. W obecnej 

kadencji zarząd dzielnicy na wniosek mieszkańców zrzeszonych w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Mistrzejowice-Północ” zorganizował spotkanie w siedzibie dzielnicy 

w sprawie tzw. trzeciego wyjazdu na przedłużeniu ulicy Obrońców Warszawy do 

ul. Srebrnych Orłów. Na spotkanie to nie przybyli przedstawiciele Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Oświecenia”, która jest właścicielem terenu wskazanego przez przedstawicieli SM 

„Mistrzejowice-Północ”, jako potencjalnego wyjazdu.  

 

Ad. 6.  

Zamknięcie sesji 

 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa poinformowała o terminie kolejnej 

sesji wyznaczonej na dzień 19 października 2017 r. godz. 17.00. Następnie zamknął 

XXXVII sesję słowami: „Zamykam XXXVII sesję Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice w dniu 

28 września  2017 r. Dziękuję”.   

Na tym posiedzenie zakończono.  

 
       

         Protokolant                                                                    Zatwierdzam                                                                                                   

                Przewodnicząca Rady i Zarządu  

                             Agnieszka Natkaniec                                               Dzielnicy XV Mistrzejowice 

 

                                                                                            Grażyna Janawa 
 

 

 
 

 

 

 


